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1. Питање постављено министру комуникација и транспорта БиХ – “Да ли ће 

категорија дјеце с инвалидитетом и дјеце ометене у развоју, односно њихови 

старатељи бити уврштени у Правилник о начину обиљежавања возила којим 

управља лице с оштећеним екстремитетима и у којем року се жељење измјене 

Правилника могу очекивати?” 

2. Питање постављено Влади Федерације БиХ – “Зашто ниједан предратни радник 

српске националности, од њих 700, у „Алуминијуму“ Мостар није добио дионице 

овог предузећа? На основу којег споразума је 12% овог предузећа припало 

Републици Хрватској?” 

 

 

 
 


